

本公司董事会及全体董事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

厦门钨业股份有限公司

2023 第三季度报告

Table with 5 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change, and Note. Includes financial metrics like revenue, profit, and cash flow.

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows balance sheet items like assets, liabilities, and equity.

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows cash flow statement items like operating, investing, and financing activities.

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows detailed cash flow breakdown by activity type.

注：“本报告期”指本季度初至本季度末3个月期间，下同。

Table with 5 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change, and Note. Focuses on non-recurring items and their impact on profit.

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows profit and loss statement items.

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows balance sheet items for the end of the period.

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows detailed cash flow breakdown for the end of the period.

将《公开发行证券的公司信息披露解释性公告第1号——非经常性损益》中列举的非经常性损益项目界定为经常性损益项目的情况说明

Table with 5 columns: Item, Current Period, Previous Period, Change, and Note. Details the classification of non-recurring gains/losses.

公司负责人：黄长庚 主管会计工作负责人：钟炳贤 会计机构负责人：林浩

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows profit and loss statement items for the period.

编制单位：厦门钨业股份有限公司

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows balance sheet items for the period.

编制单位：厦门钨业股份有限公司

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows balance sheet items for the period.

二、股东信息

(一) 普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table with 5 columns: Report Period, Shareholder Name, Shareholding Status, Shareholding Percentage, and Shareholding Amount.

二、股东信息

(一) 普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table with 5 columns: Report Period, Shareholder Name, Shareholding Status, Shareholding Percentage, and Shareholding Amount.

二、股东信息

(一) 普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table with 5 columns: Report Period, Shareholder Name, Shareholding Status, Shareholding Percentage, and Shareholding Amount.

二、股东信息

(一) 普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table with 5 columns: Report Period, Shareholder Name, Shareholding Status, Shareholding Percentage, and Shareholding Amount.

三、其他提醒事项

需提醒投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息

1. 钨钼业务方面。2023年前三季度公司钨钼业务实现营业收入123.78亿元，同比增长25.56%...

三、其他提醒事项

需提醒投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息

1. 钨钼业务方面。2023年前三季度公司钨钼业务实现营业收入123.78亿元，同比增长25.56%...

三、其他提醒事项

需提醒投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息

1. 钨钼业务方面。2023年前三季度公司钨钼业务实现营业收入123.78亿元，同比增长25.56%...

三、其他提醒事项

需提醒投资者关注的关于公司报告期经营情况的其他重要信息

1. 钨钼业务方面。2023年前三季度公司钨钼业务实现营业收入123.78亿元，同比增长25.56%...

四、季度财务报表

(一) 审计意见类型

□适用 √不适用

(二) 财务报表

合并资产负债表

2023年9月30日

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows balance sheet items for the end of the period.

四、季度财务报表

(一) 审计意见类型

□适用 √不适用

(二) 财务报表

合并资产负债表

2023年9月30日

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows balance sheet items for the end of the period.

四、季度财务报表

(一) 审计意见类型

□适用 √不适用

(二) 财务报表

合并资产负债表

2023年9月30日

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows balance sheet items for the end of the period.

四、季度财务报表

(一) 审计意见类型

□适用 √不适用

(二) 财务报表

合并资产负债表

2023年9月30日

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows balance sheet items for the end of the period.

编制单位：厦门钨业股份有限公司

单位：元 币种：人民币 审计类型：未经审计

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows balance sheet items for the end of the period.

编制单位：厦门钨业股份有限公司

单位：元 币种：人民币 审计类型：未经审计

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows balance sheet items for the end of the period.

编制单位：厦门钨业股份有限公司

单位：元 币种：人民币 审计类型：未经审计

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows balance sheet items for the end of the period.

编制单位：厦门钨业股份有限公司

单位：元 币种：人民币 审计类型：未经审计

Table with 3 columns: Item, 2023 Q3, and 2022 Q3. Shows balance sheet items for the end of the period.

公司负责人：黄长庚 主管会计工作负责人：钟炳贤 会计机构负责人：林浩

公司负责人：黄长庚 主管会计工作负责人：钟炳贤 会计机构负责人：林浩

公司负责人：黄长庚 主管会计工作负责人：钟炳贤 会计机构负责人：林浩

公司负责人：黄长庚 主管会计工作负责人：钟炳贤 会计机构负责人：林浩